How do get to the conference centre St. Virgil!

Address: Ernst-Grein-Strasse 14, 5026 Salzburg Tel. 0043-662-65901-0

Consulting the plan below please note that the numbers of bus lines have changed:

No 51 is now No 3; No 49 is no No 7

At the bus terminal in front of the railway station take Bus No 3, 5 or 6 direction "Stadtzentrum" (city centre); at "Mozartsteg" change into Bus No 3 and get off at "Ernst-Grein-Strasse". Crossing the street walk along Ernst Grein Strasse about 300m to the Conference Centre.

In case you get lost don't hesitate to call Michaela Moser on her mobile – Tel. 0043-676-544 26 46

Please note that the costs for a taxi cannot be reimbursed! A taxis from central train station to St. Virgil will cost about 10 to 12 Euros.

See Page 2 for map and further details!

So kommen Sie zum Konferenzzentrum St. Virgil!

Adresse: Ernst-Grein-Strasse 14, 5026 Salzburg Tel. 0043-662-65901-0

Bitte informieren Sie sich mittels beiliegendem Anfahrtsplan und beachten Sie dabei, dass sich die Nummerierung der Buslinien geändert hat:

Bus Nr. 51 ist nun Nr. 3 – Bus Nr. 49 ist nun Nr. 7 Vom Bahnhof nehmen Sie als Bus Nr. 3, 5 oder 6 in Richtung Zentrum bis zur Haltestelle Mozartsteg und steigen dort in den Bus Nr. 7 um und fahren bis zur Haltestelle Ernst Grein Strasse. Dort überqueren Sie die Strasse und gehen ca. 300m die Ernst Grein Strasse bis zum Konferenzzentrum entlang.

Falls Sie sich "verirren", können Sie Michaela Moser per Mobiltelefon unter 0043-676-544 26 46 erreichen!

Bitte beachten Sie, dass die Kosten für ein Taxi nicht ersetzt werden können. Die Kosten für eine Taxifahrt vom Bahnhof betragen ca. 10-12 Euro.



So kommen Sie nach St. Virgil: How to get to St. Virgil:

